
Styrelsemöte IFK Lit 17-02-26 

 
Plats: Gamla kommunalhuset 

Datum: 2017-02-26 

 

Närvarande: Emma Tyrebo-Jönsson, Lars Björk, Peter Engman, Lena Danielsson, Anders 

Dillner, Maria Enberg, Tomas Forsberg och Cecilia Håkansson 

 

§ 1 Ordf öppnar mötet 

 

§ 2 Till ordf  Lars Björk, sekreterare Lena Danielsson, justerare Peter Engman       

 

§ 3 Frågor inför årsmötet 

Verksamhetsberättelsen för 2016 

- Vi har fått in rapporter från alla lag frånsett Tormods. 

- Cecilia har fått igenom alla inbetalningar för kläder och medlemsavgifter och skickat ut 

påminnelser till de som saknas. 

 

Resultat för 2016 

Stannar på -41.000:- och skälet är främst inköp av overaller 

Kontanta medel 375.000 vid årsskiftet, pengarna ligger på transaktionskonton 

Sponsring 35.000 

 

Laget.se 

Beslut att se till att ordförande, kassör, sekreterare och alla tränare blir admin så att stadgar, 

policy och protokoll kan läggas ut löpande.  

 

Gamla träningskläder som ligger på kontoret 

Beslut att lägga dem till klädinsamlingen 

 

Medlemsavgifter 

Förslag inför årsmötet att besluta om att ta bort medlemskap för familj och bara ha 

personliga. 300:- för 1:a, 200:- för 2:a och 100:- för 3:e. Stödmedlem 100:- får kvarstå. 

 

Hårkvallen 

Intäkter   Utgifter 

Hyra 19.000   Fastighetsskötsel 15.000 

+ fikaförsäljningen El 17.000 

vid danserna   Försäkring 14.000 

 

Beslut att på årsmötet ta upp att vi ska se över kostnader och intäkter på Hårkvallen samt 

fikaförsäljning vid matcher och sammandrag. 

 

Valberedningen (Maria och Tomas) 

Revisor – saknas 1 

Byföreningen har också bokföringen på Bykontoret. Maria fick förslag på 2 nya namn. En av 

dem, Bengt Rådman, är möjligen intresserad men det kan då innebära att vi måste betala ett 

arvode. Det innebär då i så fall att vi även måste betala nuvarande revisor Per-Magnus samma 

arvode. 

Emma frågar Krister Karlsson om han är intresserad. 



 

I tur för omval  

- Ordf Lars Björk – ok för omval 

- Kassör Emma Tyrebo – ok om vi inte hittar någon som hemsk gärna vill ta över 

- Sekr Lena Danielsson – ok för omval 

- Jessica Hansson – tveksamt då hon aldrig varit på något möte. Fråga David Hansson 

(suppleant) i stället om han är intresserad 

 

- Valberedningen, Maria och Tomas – intresserad av att sitta kvar 1 år till men sen behöver 

byte ske 

- Revisor, Per-Magnus – vill han sitta kvar? 

 

Sitter kvar 

- Peter Engman 

- Anders Dillner 

- Cecilia Håkansson 

 

§ 4 Nästa möte  

Nästa möte är årsmötet 13/3 kl 18.30  

 

§ 5 Ordf avslutar mötet 

 

 

 

 

_______________________________  ________________________________ 

Ordförande Lars Björk   Sekreterare Lena Danielsson 

 

 

 

_________________________________ 

Justerare Anders Dillner 


